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Odpověď na interpelaci z 6. zasedání Zastupitelstva MČ Praha 5 ze dne 12.9.2023 

 

Vážený pane zastupiteli, 

dovolte mi reagovat na Vaši interpelaci vznesenou na 6. zasedání zastupitelstva městské části Praha 5 

konaném dne 12. 9. 2023. V ní mě vyzýváte k odpovědím, týkajícím se mého mandátu jako 

předsedkyně výboru životního prostředí a veřejného prostoru. 

Ráda bych se vyjádřila k Vašemu dotazu ohledně lobbistických kontaktů. Máte pravdu, že můj výrok 

nebyl zcela jasný. Každopádně, děkuji za Váš zájem o naše vnitřní pirátské předpisy. Ty jsou veřejné a 

kdokoli si je může prostudovat. Zároveň Vás také zvu na naši veřejnou schůzi MS Prahy 5, kde se můžete 

zeptat i na další témata. Pozvánku naleznete na veřejném fóru Pirátů Prahy 5. I já jsem na internetu 

hledala podobné předpisy hnutí ANO2011, bohužel jsem je zatím nenalezla. Ale dám tomu čas. 

 

Dále bych se ráda vyjádřila k Vámi zmiňovaným schůzkám. Na těchto konkrétních schůzkách jsem 

nebyla, ale s některými zmíněnými subjekty jsem byla v telefonickém kontaktu. Například schůzku se 

zástupcem spolku „Holubi v nouzi“ jsem zorganizovala já. Předpokládám, že Vám je jasné, že těchto 19 

schůzek nepředstavuje kompletní výčet mých jednání za 8 měsíců. Dle mého názoru také není zcela 

relevantní, zda jsem na konkrétní schůzce osobně byla nebo nebyla, ale zda jsem se projednávané 

tématice věnovala. S panem radním Vrkočem i s pracovníky odboru OSP se samozřejmě scházím také 

samostatně. 

 

 

 

S pozdravem 

 

Linda Neubergová 


